

PEACE MEMBERSHIP HOLD APPLICATION FORM 静心坊冻结会籍申请表

**MEMBERSHIP HOLD POLICY 冻结会籍规章**

(1) With the purchase of more than six months & above of PEACE Unlimited Membership Card Holder are able to freeze your membership. However, your membership must be in good standing to qualify. Valid reasons for freezing a membership include:

**Medical/ Pregnant** - a temporary medical/ pregnant situation which renders you unable to attend the classe(s) for a specified amount of time.

**Family Commitments/ Bereavement** - a temporary family commitments/ bereavement situation which renders you unable to attend the classe(s) for a specified amount of time.

**Work Transfer/ Holidays** - a temporary out-of-area work transfer/ travel that takes you more than 25 miles from a PEACE facility.

购买超过六个月及以上的 PEACE 无限会员卡持有人可在有效期间申请冻结会员资格。然而，您的会员配套必须是有效。

冻结会员的有效理由包括：

**医疗/怀孕** - 临时医疗/怀孕情况，使您无法在规定的时间内参加课程。

**家庭因素/丧假** - 临时家庭因素/丧失亲属关系的情况下，使您无法在规定的时间内参与课程。

**工作转移/假期** - 临时工作转移/旅行至距离 PEACE 超过25英里的州属或国家

(2) Per PEACE Membership Hold Policy, with the purchase of more than six months & above of PEACE Unlimited Membership Card Holder have the option to put their membership on hold ONE time per contract/ membership plan period for a minimum of 7 days or up to a maximum of one month, for NO COST. Upon expiration of the hold period that you request, your account will automatically reactivate and regular membership payments will resume. If you chose to cancel your membership during the hold period, the standard 15-day notice requirement stated in your membership agreement is applicable. If you choose to reactivate your membership after it is canceled, membership rates in effect at the time of reactivation will be applicable (membership rates are subject to change).

If you would like to put your membership on hold more than one time per contract/ membership plan period or for an extended period of time outside of PEACE Membership Hold policy, your current membership will be terminated and will be subject to current rates upon return to regular membership.

根据“PEACE

会籍冻结规章”，购买超过六个月及以上的PEACE无限会员卡持有人可以选择将每个会员配套在有效期间申请冻结至少7天或最多一个月，无需支付任何费用。在您申请的冻结期限到期后，您的会员资格会将自动重新启用，并恢复正常的会员资格。

如果您选择在冻结期内取消会员资格，必需在 15 天内通知我们。如果您选择在取消会员资格后重新激活/

购买会员配套，则必需依据最新的会员配套价格购买。

如果您希望每个会员配套在有效期间申请冻结超过一次，您当前的会员配套将被终止，并将依据最新的会员配套价格购买。

(3) To place your membership on hold, it's as easy as completing a Membership Hold Application Form and written notice or supporting documents such as medical certificate must be provided by 3days prior to the hold period requested.

If you just can't get into a PEACE during staffed hours to complete a Membership Hold Application Form, a form can be emailed to the member. This form will need to be completed, scanned and emailed back. Otherwise an email stating the start and finish dates can be sent directly to the PEACE.

**\*\* A membership is not to be back dated. \*\***

欲申请冻结会员配套，请填写静心坊冻结会籍申请表后，并在申请日 3 天内提交书面通知或医疗证明等支持文件。

如果您无法亲临静心坊领取静心坊冻结会籍申请表，也可以通过电子邮件联系我们。我们会将静心坊冻结会籍申请表电邮给您，您可下载后填写、扫描并通过电邮回复我们。

**\*\*会员配套冻结必需提前申请。\*\***

(4) Generally, a membership hold is set for a pre-determined amount of time. As such, the freeze will automatically end at the designated time, and your membership dues billing will resume. If you would like to end the hold earlier, please contact your registered studio or Member Services.

一般来说，会员冻结将依据申请表上的开始、结束日期作为标准。因此，会员冻结将在指定的时间自动结束，您的会员费将继续计费。如果您希望较早结束，请联系您的注册工作室或会员服务。

**MEMBER INFORMATION**

Name \_\_\_\_\_  
Student No (SN) \_\_\_\_\_  
Unlimited No (CN) \_\_\_\_\_  
Phone No \_\_\_\_\_

**REASON FOR HOLD**

<input type="checkbox"/>	Family Commitments	<input type="checkbox"/>	Pregnant
<input type="checkbox"/>	Work Transfer	<input type="checkbox"/>	Medical
<input type="checkbox"/>	Bereavement	<input type="checkbox"/>	Personal

**HOLD START DATE** \_\_\_\_\_ **HOLD END DATE** \_\_\_\_\_

**MEMBERSHIP HOLD DURATION**

<input type="checkbox"/>	7 Days	<input type="checkbox"/>	30 Days
<input type="checkbox"/>	Other		

By submitting this form I agree to abide by the following guidelines regarding my request to place my membership on hold.

- (1) I understand that my draft will automatically restart after my hold period.
- (2) I understand that I will be subject to current rates if my holds fall outside of PEACE Policy.\*
- (3) I understand that my membership and non-refundable payments will resume automatically upon expiration of the hold period that I selected above. \*

Member's Signature \_\_\_\_\_  
Date \_\_\_\_\_

<b><u>FOR PEACE MANAGEMENT USE</u></b>	
<b>HOLD START DATE</b>	<b>HOLD END DATE</b>
REMARKS	
Peace Management's Signature	
Date	

<b><u>RE-ACTIVATION TO ACTIVE MEMBERSHIP STATUS</u></b>	
<b>RE-ACTIVATION DATE</b>	<b>VALID TILL</b>
REMARKS	
Member's Signature	
Date	
Peace Management's Signature	
Date	